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minvws.nl]; IEEE.
RETRiran i. IEEE,

From: .

Sent: Tue 4/28/2020 9:43:16 AM

Subject: 1e deel overleg beleidscluster verhinderd

Received: Tue 4/28/2020 9:43:16 AM

Beste mensen,

Vanwege een ander overleg kan ik pas om 14.15 uur inbellen bij de conferencecall van het beleidscluster. Hopelijk zijn jullie er

dan nog.

van: INEEKECNNNNN <BEXEDM@ minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 28 april 2020 09:09

) SEER inv; EEN EEE inva.»IESETE
@frd.shsdir.nl>

CC: )JEEI @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Scenario's corona

Heb er vannacht een beetje over na liggen denken en ik denk dat corona per saldo voor de zorg uitgaven weinig zal uitmaken.

Het is een beetje het vraagstuk van de vervangende ziekten van Zik preventie.

Voor curatieve zorg neem ik maar als referentie dat dd 21/4 het overgrote deel van de opnamen op IC overlijdt. Dit houdt de

gemiddelde ligtijd nog enigszins beperkt. Het zijn over het algemeen multi morbide patiénten. Ik kan me voorstellen dat door

betere zorginzichten een groter deel op de IC gaat overleven maar dat daardoor de gemiddelde ligtijd toeneemt en daarmee de

druk op de iC niet afneemt. Daarbij komen die overlevers in langdurige revalidatietrajecten. Worst case is dat er een tweede golf
komt door het afzien van een mondkapjesverplichting in OV en winkels icm het gedeeltelijk openstellen van de scholen icm het

bovenstaande.

In de langdurige zorg kan ik me voorstellen dat de trend dat de vrijgevallen capaciteit van verpleeghuiszorg vooralsnog niet

wordt ingevuld (conform casus Brabantzorg) omdat mensen dat geen veilige omgeving meer vinden. De vraag naar PGB en

vooral VPT zal denk ik daarom aanmerkelijk groeien. Dit kan ertoe leiden dat aanbieders van verpleeghuiszorg in de problemen
komen en dat de overheid moet ingrijpen om ze financieel overeind te houden wat in worst case leidt tot een soort nationalisatie

van de verpleeghuiszorg.

Voor de langere termijn denk ik dat corona leidt tot een beter besef van leefstijlkeuzes en dus een positief effect heeft op de

zorguitgaven.

Van: 5.1.2 HEE eminvws.ni>
Verzonden: dinsdag 28 april 2020 08:49

frd.shsdir.nl>

) minvws.n[>

Onderwerp: RE: Scenario's corona

Goed idee om vanmiddag te bespreken. Wat het lastig maakt is de beperking tot FEZ beleidsdomein. Zag wel de input van

andere directies, dat is makkelijker. Miste overigens bij Z dat bij langdurige lockdown de verzekeraars met hun zorgplicht voor

reguliere zorg in de knel komen.

Mij is niet duidelijk welke aannames er zijn over de verspreiding van het virus bij de 3 scenario’s.

Verzonden: dinsdag 28 april 2020 08:39

=yo
frd.shsdir.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Scenario's corona

Vanmiddag maar even doarnemen in ons clusteroverleg,

Snap het verzoek niet helemaal.
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Wat is worst case?

Bij handhaven maatregelen volledig vastlopen economie en bij loslaten maatregelen een ongecontroleerde uitbraak?

En dat je bij een zwabberbeleid zowel de economie als de zorg over de kop jaagt?

Moeten we hier de TOP inbrengen of maar wachten op het XMT van volgende week?

van:IEEEEEREo minvws.ni>
Verzonden: maandag 27 april 2020 22:41

Aan: FEZ-OFB-Financieel beleid frd.shsdir.nl>

i iIEEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: Scenario's corona

Wat sneu dat hiervoor dat ‘geweldige’ Berenschot is ingeschakeld. Alsof we zoiets als overheid zelf niet zouden kunnen conform

Zik of BMH.

Dit lijkt op een typisch garbage in/garbage out traject. De uitvraag vind ik zeer beperkend. Je wordt geacht de maatregelen van

21 april als uitgangspunt te nemen en van daaruit verder te denken. Da’s raar vind ik, aangezien er volgens mij afgezien van de

onderwijs mitigatie geen andere maatregelen zijn getroffen behalve voortzetting van het bestaande. De onderliggende motieven

moet je dan maar als deugdelijk aannemen. Dat maakt de marge om worst case scenario’s in beeld te brengen nogal smal. Maar

goed, ik zal er eens over nadenken.

Groet,

@frd.shsdir.nl>

Onderwerp: Scenario's corona

Beste OFB'ers,

Jullie hebben waarschijnlijk van begrepen dat er binnen VWS wordt nagedacht/gewerkt aan scenario’s rondom corona.

Inmiddels heeft hier een tweetal (digitale) bijeenkomsten plaatsgevonden. De sheets en verslagen van deze bijeenkomsten
treffen jullie bij deze mail.

De volgende bijeenkomst is volgende week vrijdag 1 mei. Ter voorbereiding daarop is alle directies gevraagd, dus ook FEZ, om

voor het eigen beleidsdomein na te denken wat de gevolgen van een worst case-scenario zouden zijn. Zie bijgaande mail met

toelichting en verzoek. Bij het nadenken over het ‘worst case-scenario’ kan langs drie lijnen worden gedacht: (i) de huidige

beperkende maatregelen worden nog een heel lange tijd voortgezet, (ii) de huidige maatregelen worden abrupt beéindigd of (iii)
de slechts denkbare combinatie van beide. Ten aanzien van de beleidsdomeinen voor FEZ kun je iig denken aan de

betaalbaarheid van de zorg, maar ongetwijfeld ook nog wel meer. De verzamelde input van de directies zal o.m. worden gebruikt
ter voorbereiding op komende beslismomenten over al dan niet versoepelen van maatregelen en een SGO-traject over, even

huiselijk gezegd, de 1,5m-samenleving.

Mijn verzoek aan jullie is tweeledig:
1. Zouden jullie in een klein clubje willen nadenken over de uitwerking voor FEZ van het verzoek?

2. Zouden jullie eens willen nadenken/nagaan welke onderzoeken/scenariostudies op dit moment al elders worden gegaan tav

corona en ‘ons’ FEZ-beleidsterrein?

Goed om te weten: het gaat dus niet om een helemaal uitgedacht scenario, maar wel om in alle scherpte duidelijk te krijgen wat

een worst case-scenario zou betekenen. Een paar uur brainstormen zou al veel kunnen opleveren en in dat licht moet de

deadline van woensdag 15 uur ook worden gezien.

Ik hoop op een paar positieve reacties! Uiteraard ben ik beschikbaar voor een nadere toelichting, bijvoorbeeld voor een WebEx-

vergadering dinsdagochtend.

Groeten

XE

5.1.2e
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